
Ansvarlighed og gensidig respekt gennem dialog.

Dagsorden/referat Skolebestyrelsen (PLF) Sted: Personalerummet Dato: 24.09.24 Tid: 18.00-19.30

Formål:
At sikre et professionelt rum, hvor skolebestyrelsen og skolens ledelse i fællesskab har mulighed for at

koordinere, sparre, reflektere, beslutte og dele viden om skolen, dri� og udvikling .

Mødedeltagere: Diana, Sussie, Jeppe, Mette, Maria, FP, EA, NI,
Fraværende: Piet, Jakob
Referent: TM

Info: Vi sørger for mad og drikke.

Emne
Formål med punktet

(- kort beskrivelse og status)
Varighed
(tid/min.)

Beslutning
(N�er/referat – hvad har vi drø�et og a�alt?)

1. ● a) Godkendelse af dagsorden
● b) Godkendelse af referat
● c) Forældreref/nyhedsbrev

5 min. a) Godkendt
b) Godkendt
c)

2 Nyt fra/siden sidst
● a )Fmd/Næstfmd.
● b )Henvendelser til bestyrelsen
● c) Medarbejderrep.
● d) Skolens ledelse
● e )Hedensted Kommune

a)
b) Henvendelser tilkendegives og
tidsestimeres- behandles sidst på mødet.
c)
d)
e)

15 min
a) Diana har været til formandsmøde, hvilket var givende.

Dialogmøde 7. oktober i Rårup, hvor Sussie deltager.
b)
c) Studieuge Mølleby, som er på tværs af klasser. Der er god stemning, de store er

gode og ansvarlige, og de små virker trygge. Det giver noget kendskab til
hinanden på tværs og fremmer trivslen. Vi håber på god opbakning til Åbent Hus
på torsdag.
5. årgang har været på besøg på plejehjemmet og synge sammen med beboere.
Det var et fint arrangement.
Der laves forsøg i uge 40 og 41 med åbne pauser, hvor man må besøge
hinandens legeområder i 12-pausen.
Læsningens dag afviklet i uge 38, hvor vi også så relationer på tværs.

d) FÆLL�skaber vi trivsel på 4. og 8. årgang. Der er dannet en forældregruppe.
Økonomigennemgang: lille underskud
Fredagsinfo, hvor personalet samles til orientering
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e)

3 ● Nyt fra Elevrådet - 10 min Formand og næstformand ikke valgt endnu. De deltager på næste møde.

4 ● Evaluering af fællesmøde for
årgangsråd

10 min Ca. 20 deltog i år.
Det var et positivt indtryk, hvor der blev sparret på tværs af årgange og mulighed for at vende
ting med ledelse og bestyrelse.
De deltagende forældre skal spørges til udbyttet af mødet samt rammerne. Ledelsen laver
Google Analyze-dokument, som sendes ud.
Det er fint med et sluttidspunkt.

5 ● Budget 2024 Høringssvar er rundsendt onsdag den 18.
september 2024.

Budgetforlig er kommet 24.9.24.

5 min Budgetforliget: der tilføjes flere penge, 35,8 millioner, der dækker udgi�er, der er steget.
Der er tilført penge i forhold til Bedre Balance: 2024: 15 millioner, 2025: 10 millioner og
fremover 5 millioner.
Opmærksom på:

- skolevægring
- mobilpolitik
- partnerskab “Haver til maver”
- praksisnære skemaer (varieret undervisning)
- videndeler og afprøver f.eks. fagdage, projektdage og 4-dages-undervisning.
- tilskud til lejrskoler
- sikre bygningsmassen (bruge lokalerne)

Der bliver en del vigtige drø�elser i Skolebestyrelsen.
Samtidig kommer det nye Folkeskoleforlig, som giver nye muligheder for, hvordan man kan
drive skole.

I bund og grund er budgettet positivt.

6 ● Opsamling på forældremøder a) tilbagemelding fra forældremøder 15 min Ingen tilbagemeldinger

7 ● Orientering om afdeling S a) Orientering om målgrupper 10 min Antallet af elever med socio-em�ionelle elever, som fremover skal placeres i Hedensted
Kommune: Der er peget på tre skoler, hvoraf Rask Mølle er én af dem. Over tid vil det dreje
sig om ca. 20 elever.
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Rask Mølle Skole vil gerne komme med et bud på, hvordan den opgave kan løses mest
hensigtsmæssigt.

8 ● Henvendelse fra
forældrebestyrelsen i
børnehaven vedr. Brobygning

a) Bilag vedlagt indkaldelse
b) Bilag uddybes på mødet

20 min Vi vil gerne i dialog.
Møde i bestyrelsen i børnehaven den 14.11. kl. 19-21.
Deltagere: ledelsen finder ud af, hvem der deltager og giver besked til børnehaven.
NI, Diana, Mette, Maria, Sussie vil gerne deltage.

Formål med brobygning - kommunikation om udbytte. Forventningsafstemning om
overgangen fra børnehave til skole.

9 ● Forældrehenvendelser ?

10 ● Eventuelt ?

Punkter til næste møde: 6.11.24
Skærme i undervisningen, mobilpolitik, Aula-strategi
Der oprettes udvalg


